

Title (en)
Container provided with a lid.

Title (de)
Behälter mit Deckel.

Title (fr)
Récipient muni d'un couvercle.

Publication
EP 0024502 A1 19810311 (DE)

Application
EP 80103623 A 19800626

Priority
• DE 7922747 U 19790809
• DE 7928971 U 19791012

Abstract (en)
In a container with a lid, preferably a waste drum with radioactive contents, both the drum lid (1a) and the drum bottom (1b) are particularly suitable for stacking due to their moulded shape and are thereby centred in a non-slip manner. A further special feature of the invention consists in the fact that a shaping (5) is worked into the upwardly moulded edge (7) of a container lid which is flat at the top, in which shaping the grippers of a lifting harness can be hooked or released without requiring a large space. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Behälter mit Deckel, vorzugsweise einem Abfallfaß mit radioaktivem Inhalt sind sowohl der Faßdeckel (1a) als auch der Faßboden (1b) durch ihre gekröpfte Formgebung besonders gut stapelfähig und dabei nicht verrutschbar zentriert. Eine weitere Besonderheit der Erfindung besteht darin, daß in den hochgekröpften Rand (7) eines oben glatten Behälterdeckels eine Verformung (5) eingearbeitet ist, in welche die Greifer eines Hebegeschirrs ohne großen Platzbedarf ein- und aushaken können.

IPC 1-7
B65D 21/02; **G21F 5/00**

IPC 8 full level
B65D 21/02 (2006.01); **G21F 5/12** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 21/022 (2013.01); **G21F 5/12** (2013.01)

Citation (search report)
• CH 168902 A 19340430 - BLECHEMBALLAGENFABRIK A G [CH]
• DE 1957677 A1 19710519 - WEBSTER PIERRE
• US 1521616 A 19250106 - GILBERT FRANK U S
• US 3946897 A 19760330 - WOLFF ANTHONY P
• DE 2311162 A1 19740912 - TRANSNUKLEAR GMBH
• CH 254689 A 19480515 - SOC D ETABLISSEMENTS ADOLPHE F [FR]

Cited by
EP0181695A1; US4633091A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0024502 A1 19810311

DOCDB simple family (application)
EP 80103623 A 19800626